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Abstract (en)
[origin: WO8303040A1] The printed circuit comprises a particularly flexible dielectric support (10) provided on both sides with an electroconductor
network (12, 14), and connection means between the two networks formed by holes (15) of the support, of which the walls (16) are provided
with connection strips (17) between the various tracks of the networks (12, 14) and made by deposition or by silk-screen printing with an
electroconducting ink on the wall or walls (16) of the hole (15).

Abstract (fr)
Le circuit imprimé comprend un support diélectrique en particulier souple (10) comprenant sur ses deux faces un réseau électroconducteur (12,
14), et des moyens de connexion entre ces deux réseaux formés par des trous (15) du support, dont les parois (16) présentent des bandes (17) de
connexion entre les diverses pistes des réseaux (12, 14) réalisées par dépot ou impression sérigraphique d'une encre électroconductrice sur la ou
les parois (16) du trou (15).
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